
Ayuntamiento de Castellón

1. Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

Núm. d'acta: 29

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 28 de maig de 2018

Hora inici/fi: 19:30 h/21:15 h

Lloc: Pl. Lagunas de Ruidera, s/n “Mas Blau”

Membr  e  s as  s  istents:  

Sra. Verònica Ruiz Escrig
Sr. Carlos Feliu Mingarro
Sr. Casto Moya Macias
Sr. Vicente Gonell Mulet
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sra. Concepción Guillamón Albalate
Sra. Lorena Bachero Colomer

M  embr  e  s a  b  sents:   

Sr. José Luis López Ibáñez
Sr. David Aguilar Ferrer
Sr. Fernando Vilar Moreno
Sr. Enric Clemente Laguarda
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sr. Pedro Bermúdez Bolos

Presidenta (Compromís)
C Regidor (P Popular)
Vecino (Alcaldía)
AV Pda. Benadresa 
AV El Saboner
AV La Choquera 
AMPA CEIP Jaume I

Vicepresident (PSOE)
Veí (CS e M)(*)
Veí (Alcaldia)(*)
Vocal (Compromís)
AV Ctra. Borriol, Roser y ady.(*)
AV Grupo Reyes y Ctra. Alcora(*)

EXCUSA A  B  S  È  NCIA (*)  
Secret  à  ri  a  :  
Inmaculada Arnau Picazo

La presidenta declara oberta la sessió i passa a tractar l'ordre del dia establit:

1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 30
D'ABRIL DE 2018

S'aprova l'acta de la Junta del Districte Oest celebrada el 30 d'abril de 2018 per unanimitat
dels membres de la Junta.



2. RESOLUCIÓ DE PROPOSTES

La presidenta dóna compte dels tràmits i  de les distintes solucions que s'han dut a terme
segons les propostes i suggeriments exposats pels membres de la Junta, i la secretària de
la Junta llig els informes de cada negociat.

3. PRECS I PREGUNTES

En primer  lloc  la  presidenta  dóna  compte de la  revisió  de l'asfaltatge dels  carrers  del
Districte Oest, que les distintes associacions havien remés a aquesta secretària, junt amb
el  Sr.  Pascual  Barreda i  el  Sr  José Vte.  Álvarez,  a fi  de  prioritzar  les que estan més
deteriorades per a la seua pavimentació.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, exposa que al carrer Canet lo
Roig,  a  conseqüència  de  les  obres,  es  necessita  que  es  netegen  les  claveguere.  Fa
entrega, de part del Sr. Pascual Barreda, representant de l'AV Grupo Roser, de dos escrits
per  al  seu tràmit  en què sol·licita  llevar  les puntes de ferro sobrants de la  retirada de
tanques publicitàries en els solars de la Ctra. Borriol i solucionar el problema dels tolls del
carrer Veneçuela.

La  Sra.  Concepción Guillamón,  representant  de  l'AV  La  Choquera,  sol·licita  la  neteja
d'herbes  a la  plaça  de  la  urbanització  i  al  voltant  dels  contenidors  de l'entrada  de  la
urbanització. Finalment pregunta pels temes del transport públic en la zona de muntanya i
per la neteja de la rambla i dels barrancs.

El Sr. Vicente Gonell, representant de l'AV Pda. Benadresa, sol·licita la reparació d'un clot
que hi ha a la parada d'autobús de la partida Benadressa (al costat del carrer Belloter). 

Finalment la  presidenta aporta plans de l'estudi que s'està duent a terme  a la zona del
centre comercial La Salera i els seus voltants perquè ho puguen veure els membres de la
Junta.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les vint-i-una hores i quinze
minuts, de la qual s’estén aquesta acta, que firmen la presidenta i la secretària de la Junta,
en el lloc i la data al principi expressats.
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